
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 2. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 551
Vil ministeren sikre, at danskere, hvis kæledyr er kaniner, får samme muligheder for at få 
deres kæledyr behandlet med nødvendige præparater hos dyrlægen, som de ville, hvis 
deres kæledyr havde været en hund eller kat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 551

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22


